
Zápis z jednání AS AVU dne 16. 10. 2019 
 

Přítomni: Tomáš Džadoň, Václav Janoščík, Vojtěch Míča, Adam Pokorný, Mikoláš Růžička, Tomáš Svoboda, 

Jan Šerých, David Fesl, Bára Kahudová, Josef Knap, Artur Magrot, Maxmilián Máslo, Vanda Michalská, Aleš 

Hynek Vrkoslav 

Omluveni: Milena Dopitová, Tomáš Hlavina, Vladimír Kokolia, Jiří Skála, Magdalena Vovsová, Jan Hladík, 

Dagmar Morová 

Hosté: Tomáš Vaněk, rektor AVU; Evžen Mrázek, kvestor AVU 

 

Program:  
1. Schválení programu jednání AS AVU 16.10.2019 

2. Schválení zápisu ze dne 5.6. 2019 

3. Kooptace senátorů, kterým skončil mandát 

4. Etický kodex 

5. Prostor pro podněty senátorů 

6. Projednání a schválení Plánu realizace AVU pro rok 2020 

 

Senátor Tomáš Džadoň z pracovních důvodů oznámil zpoždění, proto se body 1. a 2. přesunuly na závěr jednání. 

 

 3. Kooptace senátorů, kterým skončil mandát  
Předseda AS, Václav Janoščík představila nové kooptované členy AS AVU. 

Za Petra Rezka, kterému skončila pracovní smlouva s AVU byl kooptován Adam Pokorný, vedoucí ateliéru 

Restaurování výtvarných děl malířských a polychromované plastiky. 

Za Jiřího Kovandu, který odstoupil z funkce senátora z časových důvodů byl kooptován Mikoláš Růžička, 

odborný asistent Grafických dílen. 

Za studenty, kteří ukončili nebo přerušili studium na AVU - Erika Velická, Petr Bardaševský a Martin Malý -  

byli kooptováni studenti Jan Hladík (INTM1), Josef Knap (SOCHF) a Vanda Michalská (GRA2). 

 

4. Etický kodex 
Předseda AS AVU, Václav Janoščík, byl vyzván rektorem AVU, aby AS AVU připravil finální verzi Etického 

kodexu AVU. V. Janoščík představí svůj návrh Etického kodexu na následujícím jednání AS AVU. 

 

5. Prostor pro podněty senátorů 
Předseda AS AVU upozornil, že funkční období stávajícího AS AVU končí 1.2.2020. Na následujicích jednání 

AS AVU bude zvolena volební komise, která vyhlásí a zorganizuje volby do AS AVU. Podle Volebního řádu AS 

AVU se volby konají 15 dní před koncem funkčního odbobí AS AVU. Vyhlásit volby je potřeba 4 týdny před 

konáním voleb do AS AVU. 

 

Václav Janoščík připoměl existenci Ekobuňky, která vznikla na AVU v loňském školním roce jako uskupení lidí- 

umělců, kteří chtějí podporovat informovanost a pozitivně přispívat k zavádění environmentálně šetrných 

opatření v chodu školy. Jejím členem je rovněž  Vanda Michalská, nová členka SK AS AVU. 

 

6. Projednání a schválení Plánu realizace AVU na rok 2020 
Hosté: Tomáš Vaněk, rektor AVU; Evžen Mrázek, kvestor AVU 

 

Plán realizace, dříve Aktualizace dlouhodobého záměru, byl definován v roce 2016 na 5 let a každoročně je 

aktualizován. Plán realizace je projednáván na Umělecké radě, následně je projednáván a schvalován na půdě AS 

AVU a definitivně je projednáván a schvalován Správní radou AVU. 

Jedná se o strategický dokument důležitý ve spolupráci s MŠMT. 

 

Plán realizace se týká čtyř základních oblastí: 

Kvalita, výuka a specifické postavení AVU 

Umělecká činnost, výzkum, vývoj a inovace 

Otevřenost a relevance AVU 

Hospodaření a provoz AVU 

 

 

 

 

Rektor senátory podrobněji informoval o následujicích bodech Plánu realizaci pro rok 2020: 



 

- Uzavřít komplexně realizaci investičního záměru rekonstrukce budovy Školy architektury. 

Do konce kalendářního roku 2019 budou zrealizovány hlavní stavební práce.  

- Dokončit finální etapu technické realizace koncepce energetických úspor energií ve všech budovách AVU. 

Pokračování v MG není možné z technologických důvodů, kterými jsou nároky ateliérů na světlo. Projekt bude v 

tomto případně předefinován. 

- Rekonstrukce okolí školy a rekonstrukce plotu probíhá pod dotzorem NPÚ. Vysoutěžená firma odřekla 

spolupráci kvůli podmínkám, které byly nastaveny. 

- V souvislosti s investičním záměrem na opravu budovy v ulici Jana Zajíce č. 27 připravit finální podklady ve 

spolupráci s Městskou částí Praha 7 k jeho realizaci v rámci programu obnovy a rozvoje materiálně-technické 

základny veřejných vysokých škol.  

- Projekt 3. Budovy AVU.  

Připravit analýzy potřebné k projektu stavby další budovy vedle hlavní budovy, formulovat projekt a intenzivně 

hledat zdroje finančního zajištění realizace tohoto projektu, který by vyřešil problém s nedostatkem pracovních a 

skladovacích prostorů. 

- Prohloubit funkčnost studijního portálu STAG a zpřesnit systém jeho používání napříč akademickou obcí, 

včetně využití portálu pro studenty. 

- Pokračovat v přípravách projektu vydání vědecké publikace o historii a současnosti AVU – po oslavách 220. 

výročí založení Akademie výtvarných umění v Praze, které probíhaly v roce 2019, se AVU spolu s Ústavem 

dějin umění AV ČR chystá podat projekt GAČR na komplexní zpracování dějin instituce v letech 1799?2019. 

Tato kniha by měla vzniknout do 3 let. 

- Metodika 17+ požaduje po VŠ provést evaluaci výzkumných pracovišť. Na AVU se začne realizovat na jaře 

2020. 

- Spolupracovat v projektu sedmi evropských uměleckých škol v rámci výzvy EU – Strategic Partnership – 

Advancing Supervision For Artistic Research Doctorates pod vedením Akademie der bildende Künste ve Vídni.  

Zapojit se do spolupráce s ELIA – European League of Institutes of the Arts na úrovni ELIA Representative 

Board 2018–2022. 

 

Diskuze: 
Vojtěch Míča požádal zařadit do Plánu realizace Vybudování vzduchotechniky v laminovně. 

 

Vojtěch Míča dále připoměl, že v rámci rozpočtu na rok 2020 je potřeba počítat s financováním nového 

pracoviště - Zázemí sochařských ateliérů a kamenické dílny, které bylo odsouhlaseno na jednání AS AVU  dne 

3.4.2019. Kvestor uvolní na provoz pracoviště 113 tisíc Kč a 24 tisíc pro Truhlářské dílny. 

 

 

Hlasování: 

 

Změna v rozpočtu – financování pracoviště Zázemí sochařských ateliérů a kamenické dílny částkou 113 

tisíc a financování Truhlářských dílen částkou 25 tisíc Kč bylo schváleno. 
(13 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování) 

 

Přistoupilo se k hlasování o schválení Plánu realizaci AVU na rok 2020. 

Plán realizaci AVU na rok 2020 byl AS AVU schválen. 
(14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování) 

 

Následně se Přistoupilo k hlasování o bodech 1. A 2. 

Program jednání 16.10. 2019 byl schválen 
(14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

Zápis z jednání 5.6.2019 byl schválen. 
(11 pro, 0proti, 3 se zdrželi hlasování) 

 

 

Příští jednání je naplánováno na 6.11.2019 

 

Zapsala: Anna Vlasáková 
 


